
N-VA Kalmthout pleit voor 
toegankelijkere buurtspeelterreintjes 
voor kinderen met beperking
In Kalmthout zijn er meer dan twintig openbare buurtspeelterreintjes. 
Gemeenteraadslid Anita Van der Poel (N-VA) vroeg cijfers op met betrekking 
tot de toegankelijkheid van deze terreintjes. Op slechts één buurtspeelterreintje 
werd in Kalmthout een toegankelijk speeltuig voorzien. Dat kwam er na expliciete aan-
vraag van enkele bewoners uit de buurt. 

“Ook kinderen met een beperking moeten op 
een veilige manier in hun buurt kunnen spelen”, 
aldus Anita Van der Poel. “We willen ouders 
en de gemeentelijke diensten aanmoedigen om 
daarover in gesprek te gaan. Zo kunnen we wer-
ken aan toegankelijke speeltuintjes in elke wijk, 
waar kinderen samen kunnen spelen.”

“In februari engageerde de gemeente Kalmthout zich al om de 
toegankelijkheid van de bushaltes van De Lijn te verhogen.” 
vult fractieleider Stephanie Devos aan. “Zulke ingrepen maken 
een wereld van verschil.”

Anita Van der Poel, N-VA-gemeenteraadslid

Beste vrienden,

De zomer is daar, samen met een heel 
pak versoepelingen. Hoewel de digitale 
gespreksmomenten met Valerie Van Peel 
en Koen Metsu zeer aangenaam waren, 
kijken wij er naar uit om u terug fysiek 
te mogen verwelkomen. Onze Vlaamse 
feestdag nadert. Meteen het ideale 
moment om u uit te nodigen om deze 
met ons te vieren. Als gastspreker 
hebben we kersvers Antwerps schepen 
van onder andere Wonen en Gezond-
heidszorg Els Van Doesburg kunnen 
strikken. 

Wij verwelkomen u graag op 11 juli 2021 
op 11 uur in het Strijboshof Kalmthout, 
Achterbroeksteenweg 69. Na de toe-
spraak voorzien wij een hapje en een 
drankje. Klink samen met ons op onze 
feestdag!

Verder hebben enkele nieuwe enthou-
siaste bestuursleden zich lid gemaakt 
van onze ploeg. Samen vormen we een 
sterk team dat voor u klaarstaat en werk 
maakt van een mooier en aangenamer 
Kalmthout. Wij kijken er allen naar uit u 
te mogen (weer)zien op 11 juli. Tot dan?

Stephanie Devos, 
voorzitter N-VA Kalmthout

Bestuursleden Jan Bosmans, Gilles 
Delcroix, Koen Van Esbroeck, Herman 
Volckaert, Eva Weyns, Jef Duerloo, Anita 
Van Der Poel, Greet Dries, Joris Alen, Jef 
Sprengers, Marc 
Huybrechts, Sigrid 
Van Heybeeck, 
Peter Hekker, David 
Cleiren, Servaas 
Hiel en Francis 
Wouters.

Wij hangen onze Vlaamse Leeuw uit, u ook? Laat de Vlaamse Leeuw wapperen aan 
uw woning en vier mee de Vlaamse feestdag. Laat iedereen zien dat wij Kalmthoutse 
Vlamingen zijn en samen 11 juli vieren. Heeft u nog geen vlag? Stuur een mailtje 
naar david.cleiren@n-va.be en wij bezorgen u een exemplaar.

Hang uw Vlaamse leeuw uit

Kalmthout
www.n-va.be/kalmthoutkalmthout@n-va.be N-VA Kalmthout
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N-VA Kalmthout wil sociale huurfraude aanpakken
N-VA Kalmthout stelde op de gemeenteraad van eind mei voor om onderzoek te doen naar buitenlandse eigendommen van 
sociale verhuurders. “Sociale huurwoningen moeten worden voorbehouden voor diegenen die er e� ectief recht op hebben”, zegt 
gemeenteraadslid Gilles Delcroix. De Vlaamse Regering biedt gemeenten de mogelijkheid om dat soort onderzoek te voeren.

Een sociale woning huren en tegelijk een woning bezitten: het mag 
niet. De controle op binnenlands onroerend bezit kan door de sociale 
verhuurder eenvoudig gecontroleerd worden, maar voor buitenlandse 
eigendommen is dat niet zo makkelijk. Om deze vorm van sociale fraude 
in het buitenland aan te pakken kunnen lokale besturen beroep doen op 
vijf gespecialiseerde onderzoeksbureaus. Vlaams minister van Wonen 
Matthias Diependaele (N-VA) stelde hiervoor een raamovereenkomst ter 
beschikking.

“Het kan niet dat je in Kalmthout een sociale woning 
huurt en tegelijk een woning of bouwgrond bezit. 
Door nu ook meer op eventuele buitenlandse eigen-
dommen te controleren kan deze fraude aangepakt 
worden. We vragen dan ook dat de gemeente 
Kalmthout via de sociale huisvestingsmaat-
schappij ‘De Ideale Woning’ en het sociaal ver-
huurkantoor (SVK) ‘Het Sas’ in deze overeen-
komst intekent”, besluit Gilles Delcroix.

Gilles Delcroix, N-VA-gemeenteraadslid

Motor stilleggen voor spooroverwegen
Op slechts twee van de zes spooroverwegen in Kalmthout staan langs beide zijden een bord met de oproep om de motor stil te 
leggen bij het wachten aan een gesloten overweg.  Op voorstel van N-VA Kalmthout zal het gemeentebestuur meer van die 
borden plaatsen. 

“Het laten draaien van de motor is verboden volgens het ver-
keersreglement”, zegt gemeenteraadslid Jef Duerloo. “Toch laten 
autobestuurders vaak hun motor draaien terwijl ze wachten voor 
een gesloten overweg. Vaak uit gemakzucht of comfort, om de 
airco of de verwarming te laten draaien. Nochtans betekent het 
stilleggen van de motor wanneer je even stilstaat een groot 
verschil voor onze luchtkwaliteit.”

Kleine moeite
Ook specialisten hebben in het verleden al gepleit voor een 
strengere handhaving van de wet, om zo de luchtkwaliteit te ver-
beteren. Zodra je een minuut of meer stilstaat, loont het om de 
motor uit te zetten. Ook de geur- en geluidshinder die draaiende 
motoren veroorzaken, is niet te onderschatten. Het is dus voor 
autobestuurders een kleine moeite voor een gezondere omgeving 
om de motor even uit te zetten terwijl je wacht.

N-VA Kalmthout voerde ook al enkele keren actie aan de 
spooroverwegen om autobestuurders ertoe aan te zetten hun 
motor uit te schakelen wanneer ze wachten voor een gesloten 
overweg. “Het plaatsen van signalisatieborden ‘motor stilleggen’ 
aan spooroverwegen is alvast een eerste stap om autobestuurders 
hierop attent te maken”, besluit Jef Duerloo. Jef Duerloo, N-VA-gemeenteraadslid

 De N-VA voerde in het verleden al actie aan de 
overwegen.

kalmthout@n-va.be
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N-VA Kalmthout vraagt 
duidelijkheid over fi etspaden 
gewestwegen
De aanleg van nieuwe � etspaden langs de gewestwegen in 
Kalmthout is een werk van lange adem. Door de gedeelde 
verantwoordelijkheid tussen het Vlaams Gewest en de 
gemeente Kalmthout slepen deze dossiers soms lang aan. 
N-VA Kalmthout vraagt duidelijkheid over de timing van 
deze missing links.

Brasschaatsteenweg
Tussen het rondpunt en de Franse Weg is er een dubbelrich-
tingsfietspad gepland. Fietsers moeten momenteel ter plaatse 
over een smalle betonstrook, een zogenaamd “moordstrook-
je”. Deze infrastructuur is niet aangepast aan het toenemen-
de woon-werkverkeer met de fiets. Een veilig fietspad met 
overzichtelijke kruisingen van de opritten staat al even op de 
planning

Putsesteenweg
Een steeds groeiend aantal fietsers neemt deze route richting 
de bedrijven in de haven van Antwerpen. Na jaren studie-
werk door de gemeente Kalmthout ging het studiebureau 
helaas failliet. Het Vlaams Gewest heeft dit project nu over-
genomen, en gekoppeld aan de aanleg van rioleringen. 

Deze belangrijke schakel, niet alleen voor Kalmthout maar 
ook voor de omliggende gemeentes, staat al lang op de lijst 
van geplande werken. In februari werd de buurt online 

geïnformeerd over het voorlopig ontwerp, maar de onteige-
ningen zouden nog lang kunnen aanslepen. We hopen dat 
het bestuur voldoende druk blijft zetten op hoger niveau om 
deze missing link te realiseren.  

Achterbroeksteenweg
Ook tussen Kalmthout-Dorp en Achterbroek ligt er een be-
langrijk stuk zonder degelijke fietspaden. Ook daar moeten 
fietsers een deel over de smalle betonnen strookjes. Deze 
werken zijn al enkele malen aangekondigd maar zonder 
gevolg. 

Als we echt meer mensen willen verleiden om de fiets te 
nemen voor hun mobiliteit, is het van cruciaal belang dat 
ze dat veilig kunnen doen. N-VA Kalmthout vraagt een 
stand van zaken over deze dossiers op een openbare 
commissievergadering.

JONG N-VA
Jong N-VA Kalmthout zat de afgelopen 
maanden niet stil. “We gingen de strijd tegen 
zwerfvuil aan door deel te nemen aan de 
‘mooimakers’. Het blijft frappant hoeveel vuil 
er nog rondslingert”, vertelt jongerenvoorzit-
ster Eva Weyns. 

“Daarnaast organiseerden we een ‘Houd 
je buddy op 1,5 meter’-actie om onze 
Kalmthoutse horeca een extra duwtje in 
de rug te geven. Deelnemers aan deze actie 
konden cadeaubonnen winnen van een van 
de deelnemende horecazaken, ter waarde van 
1,5 meter bier of frisdrank. Met meer dan 100 
deelnemers werd deze actie een succes! 

Ook de volgende maanden staan er enkele 
leuke acties op de planning, houd ons dus 
zeker in de gaten!

 Het blijft frappant hoeveel vuil er nog rondslingert.

www.n-va.be/kalmthout
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Dit huis-aan-huisblad is informatief 
drukwerk en wordt niet beschouwd 

als reclamedrukwerk.

“Bossen nodigen 
uit tot bewegen, 

verlagen stress en 
maken mensen 

gelukkiger.”
Zuhal Demir

Al meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen dankzij Zuhal Demir
Bossen verbinden mensen en zijn goed voor de gezondheid. Sinds Zuhal Demir minister werd in 2019, zijn 

er in Vlaanderen al meer dan 1 miljoen nieuwe bomen geplant. Dat is op anderhalf jaar meer dan de hele 
vorige regeerperiode en goed voor 333 nieuwe bossen in heel Vlaanderen.

Maar Vlaanderen is er nog lang niet. Zuhal Demir wil het tempo nog fors opdrijven. Tegen 2023 moet 
Vlaanderen op kruissnelheid zitten. Tegen 2024 wil ze 4.000 hectare nieuw bos in Vlaanderen.
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Al 48 
nieuwe bossen 
in Antwerpen.

Wilt u ook uw 
boompje bijdragen? 

Dat kan. 
Surf naar plantjeeigenbos.be.
Daar komt u te weten hoe u 

kan helpen om Vlaanderen te 
bebossen.


